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Protokół nr XLII/09 
 

z obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 
 w dniu 1 lipca 2009r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 
 
 
Obrady XLII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie V kadencji (2006- 2010) otworzył o godz. 
12.00 (sesja zwołana była na godz.11.00) Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Marek 
Bartoszewski stwierdzając jednocześnie quorum, uprawniające Radę do podejmowania 
uchwał. 
Nieobecny na sesji był radny Mateusz Kamiński. 
W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 
1 do niniejszego protokołu). Udział w sesji wziął również radca prawny Dariusz 
Iwaszkiewicz. Nieobecny na sesji był radny Mateusz Kamiński. 
Przewodniczący powitał sołtysów (zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu) oraz zebranych gości (wpisani na listę obecności stanowiącą załącznik 
nr 3 do niniejszego protokółu). 

Ad. 3. 
Sekretarzem obrad wybrano jednogłośnie Wiceprzewodniczącego Stanisława Bednarczyka. 
Ad.4. 
Następnie Przewodniczący przedstawił porządek obrad, przedstawiając wnioski Burmistrza o 
wprowadzenie następujących uchwał do porządku obrad: 
W pkt 13 porządku, na wniosek Komisji z dnia 30 czerwca wprowadzić „Podjęcie uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wiejskiej Kłodzko”. 
W pkt.14-15-16 porządku dodać uchwały w sprawie: „wyrażenia zgody na zwrot 
nieruchomości (działka nr 310/7) w Starowej Górze”, „wyrażenia zgody na zwrot 
nieruchomości (działka nr 310/7) w Starowej Górze” oraz „wyrażenia zgody na zwrot 
nieruchomości (działka nr 313/2) w Starowej Górze”. 
W pkt. 19 porządku wprowadzić „Podjęcie uchwały w sprawie apelu Rady Miejskiej w 
Rzgowie w przedmiocie konserwacji rzeki Ner oraz rzeki Dobrzynki.” 
 
Rada Miejska postanowiła jednogłośnie o przyjęciu porządku obrad wraz ze zmianami 
stosownymi do zgłoszonych wniosków. 
Porządek obrad po zmianach obejmował: 

1. Otwarcie sesji 
2. Stwierdzenie quorum 
3. Wybór sekretarza obrad 
4. Przedstawienie porządku obrad 
5. Przyjęcie protokołu z XLI Sesji RM 
6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej 

a) informacja na temat wykonania uchwał podjętych podczas XLI sesji 
b) informacja na temat realizacji zgłoszonych wniosków 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Uchwale Nr XLI/286/2009 Rady Miejskiej w 
Rzgowie z dnia 3 czerwca 2009r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 
2009 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rzgów na rok 2009 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Planie Rozwoju Lokalnego Gminy Rzgów 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania gminnej Spółce wodnej w Rzgowie pomocy 

finansowej w formie dotacji z budżetu gminy Rzgów w roku 2009   
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12. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Rzgowa do wypłaty 
odszkodowania za przejętą z mocy prawa działkę nr 422/14 o pow. 99m2 w Starowej 
Górze pod poszerzenie ul.Zagłoby 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wiejskiej 
Kłodzko 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot nieruchomości (działka nr 
311/5) w Starowej Górze 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot nieruchomości (działka nr 
310/7) w Starowej Górze 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zwrot nieruchomości (działka nr 
313/2) w Starowej Górze 

17. Podjęcie uchwały w sprawie nadania godności Honorowego Obywatela Gminy Rzgów 
18. Wyrażenie opinii przez Radę Miejską w Rzgowie w sprawie czasowego wykorzystania 

działki gminnej o nr geodezyjnym 449 położonej przy ul.Żwirowej w Starowej Górze  
19. Podjęcie uchwały w sprawie apelu Rady Miejskiej w Rzgowie w przedmiocie 

konserwacji rzeki Ner oraz rzeki Dobrzynki. 
20. Interpelacje radnych 
21. Wnioski i zapytania 
22. Komunikaty, sprawy różne 
23. Zamknięcie sesji. 

Ad.5. 
Protokół z XLI sesji został przyjęty. 
Ad.6. 
Burmistrz rozpoczął sprawozdanie od realizacji uchwał z poprzedniej sesji (3 czerwca). 
Przyjęliśmy 21 uchwał: 
-pomoc rzeczowa na rzecz Województwa Łódzkiego (6 tys.zł. na naprawę sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu ul.Tuszyńskiej, Pabianickiej)-zrealizowana, działa juz żółte światło 
pulsacyjne. 
-zmiany w budżecie (w związku z realizacją inwestycji kanalizacji w Starowej Górze i Starej 
Gadce) 
-zmiana w WPI i PRL –w wyniku przesunięcia środków na realizację inwestycji 
-zabezpieczenie środków finansowych własnych na budowę Hali Sportowej –przegrupowanie 
środków 
-niewyrażenie zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 
-14 uchwał w sprawie nadania statutu jednostce pomocniczej Gminie Rzgów-odrębnie dla 
każdego sołectwa 
Prace w tym miesiącu: 
Skupiliśmy się na inwestycjach –zdecydowaliśmy się na zakup autobusu dla szkoły, 22 
czerwca rozstrzygnięto przetarg za 409 920 zł. (Autosan), 29 czerwca odbył się przetarg na 
budowę skate-parku –wygrała firma z Łagiewnik pod Krakowem kwotą 402 600 zł. 
Inne przetargi –w lipcu przygotowane są przetargi na budowę wodociągu w Kalinku, 
przebudowę ulicy Krzywej, modernizację asfaltu na skrzyżowaniu w Kalinku (z drogą na 
Kalino), na realizacje ul.Nasiennej. 13 lipca będziemy mieli drugi etap przetargu na budowę 
chodnika w ul.Tuszyńskiej w Rzgwie, 22 lipca na realizację chodnika przy szkole w Kalinie i 
realizację drogi asfaltowej w Bronisinie Dworskim. Udało się zamontować tymczasową 
sygnalizację  świetlną na skrzyżowaniu Tuszyńskiej i Pabianickiej. Złożyliśmy wniosek o 
dofinansowanie ze środków unijnych budowy Hali Sportowej –na kwotę 10 mln.zł. 
Pracowaliśmy nad rozwiązaniami przebudowy placu koło Urzędu oraz parku, 
przygotowujemy też na sierpień Dni Rzgowa oraz Dożynki. 
Realizacja wniosków: 
-odmulenie rowu przy posesji 67 –zrealizowane 
-wycięcie topoli na prywatnej posesji –brak jest zgody właściciela posesji 
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-usunięcie słupów energetycznych kolidujących na ul.Centralnej –niezrealizowane, 
energetyka uważa, że jeżeli wnioskodawcy to przeszkadza, to on musi pokryć koszty 
przesunięcia słupa 
-wniosek o przyłączenie do kanalizacji ul.Konwaliowej przy okazji modernizacji 
ul.Centralnej–będzie zrealizowany przed ułożeniem nakładki ścieralnej na ul.Centralnej. 
Burmistrz przedstawił następnie propozycję odnośnie gminy, której Rada chce udzielić 
pomocy finansowej. Rano trwały konsultacje z Dyrektorem Rzemieniem w tej sprawie. 
Ustaliliśmy, że najbardziej poszkodowana jest Gmina Wiejska Kłodzko –po rozmowie z 
wójtem Ryszardem Niebieszczańskim wybrałem do pomocy gminę Kłodzko z 
przeznaczeniem na poszkodowane rodziny. 
Burmistrz wyraził żal z powodu złej współpracy samorządowej z niektórymi radnymi –mimo 
wczorajszego posiedzenia Komisji, na którym omawiano sprawę czasowego składowania 
materiałów budowlanych na ul.Żwirowej (wstępna zgoda radnych i rady sołeckiej), radny 
Piekarski zgłosił sprawę do prasy, przed którą Burmistrz musiał odpierać zarzuty radnego. 
Przewodniczący poruszył temat przebudowy wodociągu w Kalinku- przypomniał aby zgrać tę 
inwestycję z położeniem tam nowego asfaltu. Przewodniczący wspomniał też, że przesunięcie 
słupów energetycznych można rozważyć w kontekście planowania przyszłorocznego budżetu. 
Ad.7. 
Pani Skarbnik Anna Czarnocka wyjaśniła, że po sugestii z RIO doprecyzowujemy § 5 
uchwały –uszczegóławiamy treść uchwały, nie ruszając kwot. 
Pytań do projektu nie było. 
Przewodniczący odczytał treść uchwały i przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu -  14„za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/305/2009 w sprawie zmiany w Uchwale Nr 
XLI/286/2009 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 3 czerwca 2009r. w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Rzgów na rok 2009. 
Ad.8. 
Propozycje zmian budżetowych omówione zostały w szczegółach na wczorajszym 
posiedzeniu Komisji. 

 Zwiększenie planu wydatków na następujące zadania:  
1. „Zakup recyklera”                         40.000,00 zł 
2. „Wykonanie projektu modernizacji drogi w ul. Leśnej w Rzgowie”           35.000,00 zł. 
3. „Modernizacja strażnicy w OSP Grodzisko”    14.000,00 zł. 
4. „Wykonanie placu skatingowego w Rzgowie”    10.000,00 zł. 
5. Projekt pod nazwą: Nie tylko podręcznik ….” 

wydatki inwestycyjne         21.255,00 zł 
wydatki bieżące            1.158,33 zł. 

6. Regeneracja boiska na stadionie LZS ZAWISZA:    18.386,67 zł 
7. Dotacja dla Gminnej Spółki Wodnej w Rzgowie              294.401,00zł. 
8. Modernizacja przyłączy wodociągowych w ul.Centralnej           

w Starowej Górze:        9.500,00 zł. 
9. Pomoc finansowa dla Gminy Kłodzko               50.000,00 zł.

  
 Zmniejszenie planu wydatków na zadania:  
1.  „Budowa chodnika  Konstantynie:”      39.200,00 zł. 
2. Drogi gminne- wydatki bieżące       40.000,00 zł 
3. „Wykonanie nakładki asfaltowej w ul. Leśnej w Rzgowie:”  35.000,00 zł. 
4. Projekt pod nazwą: Nie tylko podręcznik ….”    25.600,00 zł. 
5. Rolnictwo- wydatki bieżące                  294.401,00zł. 
6. Zakup urządzenia do czyszczenia kanal. dla GZWiK              9.500,00 zł 
7. Rezerwa ogólna         50.000,00 zł. 

Razem:                    493.701,00 zł. 
Radny Zięba wnioskował do Prezesa Papugi aby doprecyzował na co konkretnie potrzebne 
jest 18 tys.zł. wnioskowane przez klub GLKS „Zawisza”. 
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Prezes Papuga: 
- na bieżące zabiegi konserwacyjne polegające na areacji boiska i rozsypaniu ok.30 ton piasku 
na murawie –takie zabiegi muszą się odbywać corocznie na każdej powierzchni trawiastej, 
zwłaszcza, że po naszej murawie biega ok. 50 osób dziennie. Na boisku odbywają się też Dni 
Rzgowa, zawody strażackie.  
Prezes Papuga zademonstrował stroje dla dzieci wyjeżdżających na obóz szkoleniowy nad 
morze. W ocenie Prezesa jest to również forma promocji gminy. 
Przewodniczący pytał czy nie można boiska zregenerować w ramach gwarancji? 
Prezes Papuga podkreślił, że nie, a nawet jeślibyśmy takiej konserwacji nie przeprowadzili, 
moglibyśmy gwarancję stracić. 
Radny Gierasiński zauważył, że planując przyszłoroczny budżet Prezes Papuga powinien 
uwzględnić taką konserwację. 
Prezes dodał, że może w latach następnych uda się to przeprowadzać własnym sumptem. 
Innych pytań nie było. 
Przewodniczący odczytał projekt i przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu – 14- „za”,  0-„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/306/2009 w sprawie zmian w budżecie gminy 
Rzgów na rok 2009.  
Ad.9. 
Uchwała jest konsekwencją wprowadzenia zmian budżetowych.   
Pytań nie było. 
Po odczytaniu uchwały przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu – 14-„za”, 0 -„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/307/2009 w sprawie zmiany w Wieloletnim 
Programie Inwestycyjnym. 
Ad.10. 
Uchwała ta jest również konsekwencją wprowadzenia zmian budżetowych.  
Po odczytaniu uchwały przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu - 14 -„za”, 0-„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła o przyjęciu uchwały nr XLII/308/2009 w sprawie zmiany w Planie Rozwoju 
Lokalnego Gminy Rzgów. 
Ad.11. 
Dotacja w kwocie 294 491 zł., zgodnie z wnioskiem Spółki. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Temat omówiony na posiedzeniu komisji w dniu wczorajszym. 
Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu - 11- „za”,  0-„przeciw”, 2-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/309/2009 w sprawie przyznania Gminnej 
Spółce Wodnej w Rzgowie pomocy finansowej w formie dotacji z budżetu gminy Rzgów 
w roku 2009. Jeden radny nie głosował. 
Ad. 12. 
Wysokość odszkodowania wyniesie 4 tys.zł. Działka zostanie wykorzystana pod stacje 
transforamtorową. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 
Pytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania. 
W głosowaniu - 14- „za”,  0-„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/310/2009 w sprawie upoważnienia Burmistrza 
Rzgowa do wypłaty odszkodowania za przejętą z mocy prawa działkę nr 422/14 o pow. 
99m² w Starowej Górze pod poszerzenie ul.Zagłoby. 
Ad.13. 
Temat omówiony przez Burmistrza w punkcie 6 porządku. 
Po odczytaniu projektu, wobec braku pytań, przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu - 14- „za”,  0-„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/311/2009 w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Wiejskiej Kłodzko. 
Radny Gierasiński odniósł się do audycji radiowej, w której winą za zły stan rowów i wałów 
przeciwpowodziowych obarcza się wójtów i sołtysów, planuje się tez doposażenie jednostek 
PSP w odpowiedni sprzęt. 
Ad.14. 
Przewodniczący odczytał treść uchwały. 
Radca prawny Dariusz Iwaszkiewicz wyjaśnił, że sprawa dotyczy trzech działek (tego i 
dwóch kolejnych punktów sesji) oraz związanych z nimi dawnych decyzji podziałowych, w 
wyniku których Gmina nabyła nieruchomości. Okazuje się, że obecnie te nieruchomości są 
nam zbyteczne do budowy dróg, w związku z czym władze gminne postanowiły podjąć 
działania zmierzające do zmiany decyzji w trybie art.155 kpa. i zwrotu nieruchomości jej 
byłym właścicielom. Jest to o tyle uzasadnione, że Gmina ponosi obecnie pewne ciężary 
związane z posiadaniem i utrzymaniem tych nieruchomości. 
Pytań do projektu nie było. 
W głosowaniu - 13- „za”,  0-„przeciw”, 1-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/312/2009 w sprawie wyrażenia zgody na 
zwrot nieruchomości (działka nr 311/5) w Starowej Górze. 
Ad.15. 
Temat omówiony w poprzednim punkcie porządku. 
Przewodniczący odczytał projekt i przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu - 13- „za”,  0-„przeciw”, 1-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/313/2009 w sprawie wyrażenia zgody na 
zwrot nieruchomości (działka nr 310/7) w Starowej Górze. 
Ad.16. 
Pytań do uchwały nie było, projekt omówiony w punkcie 14 porządku. 
Po odczytaniu projektu Przewodniczący przystąpił do głosowania. 
W głosowaniu - 13- „za”,  0-„przeciw”, 1-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/314/2009 w sprawie wyrażenia zgody na 
zwrot nieruchomości (działka nr 313/2) w Starowej Górze. 
Ad.17. 
Przewodniczący odczytał wniosek o nadanie tytułu Honorowego Obywatela Gminy Rzgów 
Panu Adolfowi Ryszardowi Weiss za jego zasługi w szkoleniu strażaków oraz całokształt 
pracy zawodowej i społecznej. Wniosek złożyło wspólnie kilku radnych. Podczas 
wczorajszego posiedzenia wspólnych komisji nie zgłoszono żadnych zastrzeżeń do zgłoszonej 
kandydatury. 
Głos poparcia na kandydaturę Pana Weissa wyraził sołtys Zenon Strycharski. 
W głosowaniu -14 - „za”,  0-„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/315/2009 w sprawie nadania godności 
Honorowego Obywatela Gminy Rzgów. 
Zarządzono 5-minutową przerwę.  
Po przerwie: 
Ad.18. 
Wyrażenie opinii przez Radę Miejską w Rzgowie w sprawie czasowego wykorzystania 
działki gminnej o nr geodezyjnym 449 położonej przy ul.Żwirowej w Starowej Górze.  
Przewodniczący przedstawił opinię Rady Miejskiej wypracowaną na posiedzeniu wspólnym 
komisji Rady Miejskiej w Rzgowie, przedstawił również stanowisko Rady Sołeckiej wsi 
Starowa Góra, której członkowie byli obecni na wczorajszym posiedzeniu komisji. Wstępna 
opinia była pozytywna. Radny Piekarski jest jednak przeciwny składowaniu materiałów 
budowlanych na ul.Żwirowej. 
Radny Zięba wyraził opinię, że skoro radni ze Starowej Góry chcą rekultywacji terenu przy 
Żwirowni, powinniśmy wstrzymać budowę kanalizacji na Starowej Górze. 
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Burmistrz wyjaśnił, że jego intencje były jasne, ale skoro takie jest stanowisko 
poszczególnych radnych, Burmistrz zamierza po wykorzystaniu destruktu pozamiatać teren 
dawnej Żwirowni i nie składować dalej tam materiałów. 
Przewodniczący nie zgodził się ze stanowiskiem Burmistrza. 
Radny Piekarski wyjaśnił, że nikt nie miał uwag do destruktu, ale składowanie śmieci trwa 
tam dalej i należy w końcu uporządkować plac, a materiały ewentualnie składować z tyłu. 
Radny przekonywał, że na składowanie odpadów powinna mieć gmina zezwolenia. 
Poszczególni radni zajmowali swoje stanowisko w tej sprawie, większość radnych nie 
zgodziła się ze stanowiskiem radnego Piekarskiego. 
Przewodniczący wnioskował do służb komunalnych Burmistrza o zabezpieczenie terenu, ale 
podkreślił, że materiały budowlane powinny być składowane na Starowej Górze chociażby ze 
względów ekonomicznych. 
Kierownik Małecki dopowiedział, że nie ma przepisów zabraniających wykorzystania 
destruktu do naprawy dróg, a Burmistrz posiada zezwolenie Starosty na odzyskiwanie gruzu 
ceglanego. 
Radny Skalski spytał czy w planie zagospodarowania przestrzennego jest wyraźny zapis, że 
ten teren jest przeznaczony pod sport i rekreację, a jeżeli nie radny wnioskował o 
przeredagowanie treści opinii poprzez wykreślenie §2, a zamiast tego wpisać, że teren 
zostanie zabezpieczony przed wysypywaniem śmieci. 
Radny Bagiński podkreślił, że mamy obowiązek zabezpieczenia terenu i usunięcia śmieci i 
zapewnienie tego aby żadne inne materiały poza niezbędnymi do naprawy dróg nie były tam 
składowane. 
Po krótkiej dyskusji stosunkiem głosów -13 „za”, 1- „przeciw”, 0 –„wstrz.się” Rada przyjęła 
następujące stanowisko: 
„Rada Miejska w Rzgowie opiniuje pozytywnie propozycję Burmistrza Rzgowa czasowego 
wykorzystania działki gminnej o nr geodezyjnym 449 położonej przy ul.Żwirowej w Starowej 
Górze do składowania gminnych materiałów budowlanych niezbędnych do naprawy dróg do 
czasu przeznaczenia w/w terenu na usługi sportu i rekreacji, zgodnie  
z postanowieniami  § 21 ust. 9 pkt 3 Uchwały Rady Gminy Rzgów nr XVIII/138/2000 z dnia 
26 czerwca 2000r. w sprawie zatwierdzenia zmian miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części wsi Starowa Góra Wschód. 
 
Zobowiązuje się Burmistrza Rzgowa do uporządkowania i ogrodzenia terenu położonego przy 
ul.Żwirowej w Starowej Górze –działka nr 449.” 
Ad.19. 
Rada postanowiła skierować do Sejmiku Łódzkiego, Wojewody oraz posłów ziemi łódzkiej 
apel w przedmiocie konserwacji rzek: Ner oraz Dobrzynki. 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały opracowany przez Kierownika Referatu Rolnictwa 
Edmunda Cieślika. 
Radny Bagiński zwrócił uwagę, iż rzeka nie jest „urządzeniem”. 
Radca Iwaszkiewicz podkreślił, że pod względem formalno-prawnym uchwała jest poprawna. 
Kierownik Cieślik ripostował, iż w prawie melioracyjnym są urządzenia podstawowe, do 
których należy rzeka, więc sformułowanie „urządzenie” jest użyte celowo i prawidłowo. 
Radny Skalski dodał, że apel powinniśmy opracować na kanwie obecnych sytuacji 
powodziowych w naszym kraju –powinniśmy zatem podkreślić w preambule dokumentu 
zagrożenie powodziowe, które powstaje w wyniku zaniedbań w konserwacji rzek. 
Kierownik Cieślik zgłosił wniosek o zatrudnienie melioranta w podległych Burmistrzowi 
służbach. 
Innych pytań do projektu nie było. 
Przewodniczący przystąpił zatem do głosowania. 
W głosowaniu -14 - „za”,  0-„przeciw”, 0-„wstrzymujących się”, Rada Miejska 
postanowiła  o przyjęciu uchwały nr XLII/316/2009 w sprawie apelu Rady Miejskiej w 
Rzgowie w przedmiocie konserwacji rzeki Ner oraz rzeki Dobrzynki. 
Ad.20. 
Nowych interpelacji brak. 



 7 

Ad.21. 
Sołtys Strycharski: 
-jakie są losy linii 50. 
-o rozwiązanie problemu nielegalnego zrzutu śmieci 
Kierownik Małecki –sprawa linii 50 jest zawieszona na poziomie CT „Ptak”. Do czasu 
wykrystalizowania się stanowiska ze strony centrum, mamy związane ręce. Sprawa zrzutu 
śmieci w dni wolne od pracy-zrobiliśmy z kolegami dyżury, podczas których kręciliśmy się 
po tym terenie-jedna sprawa została zgłoszona na Policję, problemem są jednak zrzuty w 
godzinach wieczornych. W weekend wprowadzimy sobie dyżury do godz. nocnych, ale 
nadzór całodobowy też nie zdawał do końca egzaminu i jest niezasadny z powodów 
ekonomicznych. 
Pan Andrzej Prądzyński: 
-podziękował za plany modernizacji ulicy Kamiennej, ale wnioskował o położenie asfaltu na 
szerokości 4,5 metra bez dodatkowej podbudowy. 
Przewodniczący potwierdził, że ulica Kamienna ma dobrą podbudowę. 
Pan Snelewski stwierdził, że w kilku miejscach zrobimy odkrywki i sprawdzimy grubość 
podbudowy. 
Radny Gierasiński: 
-zerwane znaki na rondzie w kierunku Łódź-Ruda –naprawić 
-naprawić kratki ściekowe 
-wykonać tablice informacyjne z nazwami ulic. 
Kierownik Małecki –zlecenie na wykonanie tablic oraz na „witacze” poszły już z naszego 
referatu. Wskazaliśmy ulicę Pabianicką, Centrum Rzgowa i na skrzyżowaniu Tuszyńskiej z 
droga krajową w okolicach Centrum Targowego. Na przełomie marca i kwietnia odbyła się 
lustracja dróg gminnych -zrobiliśmy pewne rozeznanie i musimy wymienić pewne znaki. Po 
zrobieniu inwentaryzacji wybraliśmy najniższą ofertę i zakupiliśmy ich za 15 tys.zł. Około 
40% jest już zamontowanych. 
Przewodniczący: 
-o udrożnienie dróg gminnych i powiatowych w świetle (wycięcie gałęzi) 
-wyciąć gałęzie przy kamerze 
Radny Gąsiorek: 
-o uzupełnienie oznakowania przejść dla pieszych na ul.Tuszyńskiej 
Radny Zięba: 
-o przygotowanie przez Referat Inwestycji zestawienia projektów, których ważność wygasa w 
2010 roku. 
Ad.22. 
Radny Bagiński: 
-w ostatnim numerze Naszej Gminy umieścić sprostowanie w artykule „Ktokolwiek jesteś...”. 
Bitwa pod Rarańczą odbyła się w 1918 roku, a nie w 1913 i nazwana była „chwalebną 
zdradą”. Potraktować sprostowanie jako lekcję historii dla czytelników. 
 
Przewodniczący poinformował zebranych o zbliżających się obchodach Dni Rzgowa (29-30 
sierpnia) oraz Dożynek Gminnych (6 września). 
Ad.23. 
O godz. 16.15  - prowadzący obrady Przewodniczący Rady Marek Bartoszewski - wobec 
wyczerpania porządku obrad - zamknął obrady XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Rzgowie. 
 
Dokładny zapis przebiegu obrad znajduje się na nośniku CD. 
 
Protokół sporządziła:                                                Obradom przewodniczył : 

   
 


